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Integrationsrådets opslag på Facebook

 Præsentation af rådets medlemmer (Hvad vil vi og hvorfor er vi 
her?)

 Små tips fra rådets medlemmer i forhold til hverdagen, 
fritidslivet opdragelse mm.

 Historier fra de fora vi deltager i.

 Formidle aktiviteter – eks. Abrahams børn den kunne vi godt 
have knyttet et par bemærkninger til – måske taget ned og 
besøge, fået taget et foto af alle som kan komme på facebook.

 Dagens historie – kan komme fra os alle.

 Rollemodel- og forældremodelprojektet  - historier herfra. 

 Madopskrifter – Multietniske samles i en opskriftsamling

 Formandens historier fra haven – samles i en havebogssamling

 Få borgerne til at bidrage med gode historier – vi kan hver især 
opfordre vort netværk til at komme med de gode historier.

 Vi i naturen på integrationsområdet – Pia drøfter med 
Visionssekretariatet.

 Gode historier fra hjemmeplejen, fra jobcentret, fra børn og 
unge delen, fra kultur opvækst delen – Pia taler med 
afdelingerne.

 Ungedebat omkring sport, byliv, fritidsliv, skole mm.

 Henvisning til interessante oplæg og foredrag som har interesse 
for borgerne.
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Eksempel på en præsentation af medlemmerne.

Hvem er jeg? Mit navn er Pia Koch Hauge og 
jeg er ansat i Varde Kommune – 
Politik og Analyse.

Jeg er sekretær for 
Integrationsrådet, det startede 
jeg med den 1. august 2016.

Jeg deltager i rådets møder, og 
jeg er formanden behjælpelig 
med at samle punkter sammen 
til rådets dagsorden, eller til 
rådets udflugter og 
arrangementer.

Hvad vil jeg gerne være med 
til at ændre og hvor vil jeg 
gerne være med til at gøre 
en forskel?

Jeg vil gerne være med til at 
udbrede kendskabet til 
Integrationsrådet, så rådet 
bliver brugt af etniske og ikke 
etniske borgere som et talerør 
eller medie, der kan 
kommunikeres med i forhold til 
de udfordringer vi møder hver 
dag.

Hvordan tænker jeg at jeg 
kan bidrage? Ved at være med i 

Integrationsrådet som sekretær 
kan jeg bidrage med min viden 
og mit netværk, så vi måske får 
gang i vores facebookprofil og 
spredt det gode budskab om 
Integrationsrådet.

På den måde får borgerne øje 
for hvordan de kan bruge 
Integrationsrådet, og rådet kan 
bruge dem og deres meninger.



04-10-2016

Sagsnr.: 16/1063
Ref.: Pia Koch Hauge

Side 3 / 4
Hvordan ser Integrations-
rådet i Varde ud om 5 år?

Om 5 år er der kampvalg i 
forhold til at komme med som 
medlem af Integrationsrådet. 
Der er prestige i at være med i 
dette råd. Rådet har fundet sin 
plads i forhold til de kommunale 
forhold, og i forhold til rådets 
virke. Så rådet kan være med til 
at gøre en forskel, der hvor det 
er muligt.

Vi mødes en gang i kvartalet 
fast, men har løbende kontakt 
omkring emner som skal 
drøftes.

Vores Facebook profil har 2.000 
følgere og vi har nyheder på 
siden med fast interval. 

Der er skabt rum for dialog 
mellem rådet og borgerne i 
kommunen. Blandt andet ved at 
vi én gang i måneden sætter et 
punkt på facebook profilen, 
hvorved vi starter en dialog og 
på den måde får borgernes 
holdninger med ind i den dialog 
vi har i rådet.

Vi har faste årlige 
arrangementer som er 
multietniske – loppemarkeder, 
fødevarefestival, foredrag, 
oplæg og teater etc.
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Hvem er jeg?

Hvad vil jeg gerne være med 
til at ændre og hvor vil jeg 
gerne være med til at gøre 
en forskel?

Hvordan tænker jeg at jeg 
kan bidrage?

Hvordan ser Integrations-
rådet i Varde ud om 5 år?


